
نشــست خــبری فیلم سینمــایی »قهرمان« 
به کارگردانی اصغر فرهادی در جشنواره فیلم کن 
آغاز شد. نشست خبری فیلم سینمایی »قهرمان« 
به کارگردانی اصغر فرهادی که در هفتادوچهارمین 
جشنواره فیلم کن به نمایش درآمده است، با اصغر 
فرهادی و امیر جدیدی بازیگر اصلی این فیلم آغاز 
شد. فرهادی در ابتدای این نشست بیان کرد: این 
فیلم درباره یک خانواده صحبت می کند. انتقاد 2 
شکل دارد، یک وقتی شما یک سیستم را نقد می کنید 
و مقابلش هستید یک وقتی هست که جامعه را نقد 
می کنید. من در این فیلم نگاهی که از این قالب 
بیرون بزند را نداشتم. وی در پاسخ به سوال دیگری 
توضیح داد: موضوع اصلی فیلم »قهرمان« شبکه های 
اجتماعی نیست. این سوژه بستری بود که قصه راه 
بیفتد. این اعتقاد را ندارم که ما می خواستیم بگوییم 

شبکه های اجتماعی خوب یا بد هستند.
 آبرو مهمتر از قضاوت است

فرهادی در بخش دیگر این نشست، درباره مضامین 
مشترک فیلم هایش تصریح کرد: فکر نمی کردم 
برداشت بقیه از این فیلم هم »قضاوت« باشد. آنقدر 
این را درباره فیلم هایی که ساخته ام، گفته اند که درباره 
قضاوت و دروغ است که وقتی بازهم می شنوم، متعجب 
می شوم. در کنار این دو کلمه البته »آبرو« هم هست و 
این حتی از دو کلمه دروغ و قضاوت مهمتر است. وی 
تاکید کرد: »آبرو« به معنای تصویر جمعی دیگران از 
ماست و این نه در فرهنگ ما که در همه جا مهم است. 
فرهادی بیان کرد: این فیلم کمتر به موضوع قضاوت 
پرداخته است در همه فیلم های من موضوع قضاوت 
وجود دارد، ولی نه به خاطر اینکه تم فیلم قضاوت باشد. 

روایتی که داریم در دل خود این قضاوت کردن ها را 
دارد. اینگونه نیست که فکر کنم این تنها موضوعی 
است که اگر حل شود اوضاع بهتر می شود. مرز دروغ 
و حقیقت مرز مشخصی نیست. نمی توانیم به قطعیت 
بگوییم این کار بد است این کار خوب است. ممکن 
است کاری از نظر ما بد باشد. وی درباره همکاری با 
الکساندر ماله گی تهیه کننده مشترک فیلم هایش نیز 
بیان کرد: ما بیشتر دو دوست هستیم تا دو همکار، 
یکی از شانس های بزرگ من همکاری با الکساندر 
است. نگاه ما به سینما خیلی به هم نزدیک است. 
فرهادی در پاسخ به سوالی درباره مضمون »قهرمان« 
اظهارکرد: این فیلم مخالف با خودکشی است، اگر 
فیلمساز صادقی باشید و به دنبال حواشی نباشید، 
فیلم شما مسیر درستی را می رود. وی افزود: من در 
این فیلم بخش هایی را گذاشته ام که تماشاگران عادی 
را به تماشای فیلم ترغیب کنم اتفاقا بخشی از موفقیت 
فیلم های من در ایران مربوط به این است که مردم 

عادی به تماشای آنها نشسته اند.
 نظرم درباره »حقیقت گویی« تغییرکرده 

فرهادی درمورد مساله حقیقت گویی دقیق و 
اینکه آیا در طول دوران فیلم سازی اش نظری که 
درباره مفهوم حقیقت گویی دارد، تغییری کرده 
است؟ گفت: قطعا در طی این سال ها که خیلی 
هم طولانی نیست، نظرم حتما تغییر کرده اما نه 
تغییر بنیادین. وی با اشاره به اینکه با آشنایی با 
فرهنگ های دیگر می توان چیزهایی را مقایسه کرد 

و به همین دلیل وی معتقد است 
مهاجرت خیلی خوب است، اما نه 
مهاجرت اجباری، افزود: مثلا وقتی 

به اسپانیا می روی چیزهایی می بینی که با فرهنگ 
خودت متفاوت است و با حسن ها و عیب های خودت 
مواجه می شوی. مثلا در فیلم »گذشته« به بازیگرم 
»برنیس« گفتم که موضوعی را باید به آرامی بگویی و 
او صدایش را آورد پایین. او مفهوم آرام آرام را متوجه 
نمی شد که طرف مقابل ناراحت نشود. همانطور که 
در فیلم برادران کوئن می گوید می خواهی بکشی، 
بزن توی سرش و زجرکشش نکن. این یک چیز 
فرهنگی است. فرهادی بیان کرد: با بررسی فرهنگ 
دیگر متوجه این تفاوت ها می شوی و در کنارش 
داشته های خودت را هم پیدا می کنی. ما متاسفانه 
به دلیل وضعیت کشورمان به صورت پاندولی بین 
خودباختگی و خودشیفتگی در حال حرکت هستیم. 
زمانی به طورکل دچار خودباختگی می شویم و 
می گوییم هیچی نداریم و این خیلی دردناک است 
و در لحظاتی دچار خودشیفتگی می شویم که فکر 
می کنیم مرکز ثقل جهانیم. نه هم بخشی از دنیا 
هستیم که مفاخری داریم و معایبی مثل هر کشور 
دیگری. با مهاجرت و آشنایی با فرهنگ های دیگر 
می توانیم دریافت هایی داشته باشیم و به همین 
دلیل من هم در حال تغییرم. فرهادی در واکنش 
به سوالی درباره اینکه در طول فیلم به پله های زیاد 
برمی خوریم و اینکه آیا وی به دنبال نظری خاص 
بود؟ از پرسش کننده خواست تا جواب این سوال را 
زمانی مناسب تر بدهد زیرا توضیح آن مفصل است و 

می خواهد بعدا درباره آن کامل حرف بزند.
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با اکران فیلم »قهرمان« برای نخستین بار  در جشنواره فیلم کن، 
نقدهای متعددی بر آن نوشته شده است. رونمایی از فیلم 2ساعت و۷ 
دقیقه ای »قهرمان« جدیدترین ساخته اصغر فرهادی با بازخوردهای 
مناسبی در جشنواره فیلم کن روبه رو شد و تشویق مداوم چند 
دقیقه ای در پایان نمایش فیلم نیز نشان دهنده بخشی از همین 
واکنش ها بود. منتقدان حاضر در »کن« اما در واکنش های مکتوب 
خود از زوایای مختلف به این فیلم واکنش نشان دادند. دبورا یانگ در 
هالیوود ریپورتر نوشت: »اصغر فرهادی فیلمساز برنده اسکار با این 
داستان که درباره حقیقت گویی، افتخار و بهای آزادی است باردیگر 
به ایران زادگاه خود بازگشته است. به نظر می رسد به دلیل کار در تئاتر 
است که فرهادی می تواند درام را در جاهایی هرچه عجیب تر پیدا 
کند.« این منتقد در بخش دیگر از نوشتار خود »قهرمان« را بسیار 
دور از »جدایی« که درامی از طبقه متوسط ایران بود؛ می خواند که 
داستانی پیچیده از گفتن نیمی از واقعیت ها و دروغ هایی که همه را 
دربرمی گیرد، روایت می کند. شخصیت اصلی داستان که برای بدهی 
به برادر همسر قبلی اش به زندان افتاده، سعی می کند سکه های 
طلایی که پیدا کرده را به صاحبش برگرداند تا به یک قهرمان بدل 
شود، و فرهادی به خوبی لذت ساده لوحانه وی را که به عنوان یک 
قهرمان شناخته می شود، پس از آنکه یک عمر به عنوان یک کرم با 
او رفتار شده بود، تصویر می کند. وی در ادامه از تارهایی که فرهادی 
به دور این قهرمان می پیچد و شکی که در دل مردم ایجاد می شود 
می نویسد و اینکه رحیم مجبور می شود مدام داستانی تازه ببافد و 
همه چیز بد پیش می رود. یانگ می گوید: »به نظر می رسد این دورترین 
فیلم فرهادی از کارهای صحنه ای با عناصر دراماتیکی است که وی 
گه گاه در فیلم هایش دارد. در »قهرمان« همه چیز آنقدر محتمل 
است که انگار از کیفیتی کهن الگویی برخوردارند و زنجیره دروغ های 
غریزی پایان ناپذیری که شخصیت ها را به بردگی می کشد به فیلم 

ابعادی بزرگ تر می بخشد.«
 موقعیت های معمولی می تواند، مهیج باشد

اوون گلیبرمن منتقد ورایتی هم از فیلم به عنوان اثری یاد می کند 
که در بخش هایی از تعلیق بی نظیر داخلی »جدایی« و »فروشنده« 
برخوردار است، اما پراکنده تر است و قدرت کمتری دارد. وی 
می نویسد: »در فیلم هــای قبلی مانند »جدایی«، »گذشته« و 
»فروشنده« اصغر فرهادی توانایی منحصربه فردش برای تمرکز بر 
موقعیت های معمولی انسانی را نشان می دهد و این حس را ایجاد 
می کند که اگر به اندازه کافی به این زندگی نزدیک شوی می تواند 
مهیج باشد. »قهرمان« هم خیلی دوست دارد از این دست داستان ها 
باشد. داستان مردی متواضع و ناامید که به شخصیت مورد توجه 
تلویزیون و رسانه های اجتماعی بدل می شود که در دل حبابی از 
فرهنگ آشفته خودمان جای گرفته است.« گلیبرمن در نتیجه گیری 
خود می نویسد: »قهرمان« برای همه چیزهای خوبی که دارد، یک 
فیلم ساخته فرهادی است که بیش از آنکه با قلب ما حرف بزند با سر 

ما حرف می زند و گاهی اوقات ما را می خراشد.
 بهترین فیلم  پس از »جدایی«

دیوید الریش، منتقد که به این فیلــم امتیاز »B مثبت« داده و 
زودتر از هر منتقد دیگری نقدش را منتشر کرد، در نقد مفصل خود 
از فیلم به عنوان جدیدتــرین تصویر فرهادی از معضلی اخلاقی 
یاد می کند و آن را بهترین فیلم اصغر فرهادی پس از »جدایی« 
می خواند. وی از این فیلم به عنوان ملودرام اخلاقی فرهادی درباره 
کارهای خوب یاد می کند و چند توصیه رایگان برای شخصیت های 
سینمایی ارائه می کند: »اینکه اگر تصادفی به یک کیسه پرپول 
برخــوردید باید ببینید چه کسی خالق آن است. اگر پیتر فارلی بود 
که همه چیز خوب پیش می رود و حتی در نهایت یک تاکسیدو بهتر 
هم گیرتان می آید، اگر ساخته جوئل و ای تن کوئن بود که متاسفانه 
مرگتان در پیش است و اگر خالقش اصغر فرهادی بود که با واژگانی 
سفید روی آسمان آبی شیراز نقش بسته و… باید بدانید که به این 
زودی ها نمی توانید تشخیص دهید کار درست کدام است.« وی 
می نویسد: »ملودرام های اجتماعی فرهادی با عدم اطمینان قلبی 
آزاردهنده ای که در فیلم »جدایی« در سال 2۰۱۱ شاهدش بودیم، 
با پیش فرض های ساده ای شروع می شوند که لایه به لایه، با یک اتفاق 
فریبنده پوست عوض می کنند و در همین حال حس یک بحران 
اخلاقی نیز از اعماق زیرپوستی آن آشکار می شود.« این منتقد 
می افزاید: »فرهادی با »قهرمان« با نقاط قوت خود بازی می کند، زیرا 
یک پیش فرض منطقی کلاسیک را می گیرد و آن را آنقدر با قدرت به 
اطراف می چرخاند تا شما را قشنگ در موقعیت گیربیندازد و حتی 
دلسوزی شما را برانگیزد. آن وقت این موقعیت ساخته شده را با مهارت 
متوقف می کند. »قهرمان« ساده ترین فیلم فرهادی پس از »جدایی« 
و کسب موفقیت بین المللــی او در ۱۰ سال پیش است که به نوعی 
به مبهم ترین و بهترین فیلم او بدل شد.« وی پس از روایت داستان 
فیلم می نویسد که فرهادی در این فیلم هم اشتیاق مشابهی دارد که 
وارد مشکلات قانونی مدنی ایران شود در حالی که بار اصلی احساسی 
»جدایی« را ندارد و در عین حال از خلوصی سقراطی برخوردار است 
که می پرسد چه تفاوتی بین انجام یک کار خوب و انجام ندادن یک 

کار بد وجود دارد؟
 همانقدر ناخوشایند که زندگی واقعی

پیتر بردشاو منتقد گاردین با دادن 3 ستــاره از ۵ ستاره به فیلم 
»قهرمان« از آن به عنوان فیلمی درهم تنیده درباره شبکه ای درهم 
تنیده یاد می کند که وقتی شروع به فریب دادن می کنیم، دور خود 
می تنیم. فیلمی که همانقدر ناخوشایند است که زندگی واقعی هست. 
وی با تمجید از بازی هوشمندانه و ظریف امیر جدیدی در نقش 
رحیم او را مردی با لبخندی درخشان اما در عین حال عجیب و ناامید 
می خواند که یادآور شخصیت های بیچاره دیکنزی و در جست وجوی 
ایجاد روابط دوباره با اطرافیان است. »بردشاو« داستان فیلم را 
پیش فرضی مبتکرانه و عالی مانند یک داستان کوتاه ادبی می خواند 
که از همان ابتدا حفره هایی در آن وجود دارد. سوالی که وی مطرح 
می کند این است که اگر رحیم می خواهد خود را خوب نشان دهد چرا 
از همان ابتدا کیسه پیداشده را به پلیس تحویل نداد؟ وی می نویسد: 
»قهرمان یک فیلم درگیرکننده و حتی جذاب است، اما من متعجبم 
که چرا سبک رئالیستی نویسنده باید در داستانی که کمی پیچیده 

است پنهان شود.«

بازیگر سینما و تلویزیون گفت: 
موفقیت یک کار تاریخی معاصر به 
نویسنده و کارگردان مرتبط است و اگر 
کار »حسن فتحی« باشد حتما موفق 
خواهد بود. »سیاوش چراغی پور« 
تصریح کرد: این روزها مشغول بازی 
در سریال »جیران« به کارگردانی 
حسن فتحی هستم. این بازیگر درباره 
حضور در سریالی با روایت تاریخ معاصر 
افزود: موفقیت یک کار معاصر بستگی 
به متن ها و کارگردانی کار دارد. طبیعتا 
وقتی آقای فتحی کارگردان و نویسنده 
چنین کاری باشند حتما کار جذابی 
خواهد بود و ویژگی های خاص خود 

را دارد.

مهدویانکارگردان
»خونخورده«شد

مهـدویــان  محمــدحـســین 
کارگردان سریال نمــایش خانگی 
»خون خــورده« شــد که بــرای 
۵ قسمت اول آن درخواست پــروانه 
ســاخــت به ارشــاد داده است. 
محمدحسین مهدویان کارگردان 
آثاری چــون »ماجرای نیمروز«، 
»شیشلــیک« و »لاتاری« که این 
روزها نیز سریال »زخم کاری« را در 
شبکه نمایش خانگی دارد کارگردانی 
مجموعه دیگری به نام  »خون خورده« 
را بر عهده گرفته است و برای ۵ قسمت 
اول آن درخواست پروانه ساخت به 
ارشاد داده است. تهیه کنندگی این 
سریال را که فیلمنامه اش براساس 
رمانی به همین نام اثر مهدی یزدانی 
خرم نوشته می شود، علی سرتیپی بر 

عهده خواهد داشت.

منتقدان از »قهرمان«  نوشتند
 داستانی باکیفیت ،گیرا و درهم   تنیده

سیمــا 

شبکــه هــای 3 و ورزش 
سیما همزمان با آغاز المپییک 
توکیو ویژه برنامه هایی با عنوان 
»المپیک2۰2۰« را به روی 
آنتن می برند. اجــرای ویــژه 
برنامه شبکه 3 به پیمان یوسفی 
واگذار شــده و جواد خیابانی نیز برای اجرای برنامه 
از محل برگزاری رقابت ها به توکیو اعزام می شود. 
»المپیک2۰2۰« شامل بخش های مختلف از جمله 
مستندهای موضوعی، گزارش های تصویری از اردوی 
تیم ها و ورزشکاران اعزامی کشورمان به المپیک 
و همچنین حاشیه های مرتبط با کاروان ورزشی 
جمهوری اسلامی ایران، قسمت های موشن گرافیک 
مربوط به ورزش ایران، استفاده از گرافیک متفاوت در 
برنامه به همراه مهمانان متعدد به فراخور موضوع هر 
برنامه است که به تهیه کنندگی بهزاد کاویانی در طول 
زمان برگزاری این رویداد روی آنتن شبکه سه خواهد 
رفت. همچنین یک گروه از عوامل سازمان صداوسیما 
به توکیوی ژاپن اعزام شده اند تا با دایرکردن دفتر 
IRIB در مرکز رادیو تلویزیونی این مسابقات در 
IBC و ارسال تصاویر و اجرای برنامه های مرتبط و 
گزارش ها المپیک را به تصویر بکشند. برای اجرای 
این برنامه تلفیقی از مجریان باتجربه و جوان شبکه سه 
سیما در نظر گرفته شده اند. از جمله پیمان یوسفی، 
بهزاد کاویانی، سیدمصطفی حسینی، بهنام مهدیزاده 
در تهران و جواد خیابانی، شهاب قاسمی در توکیو. 
همچنین گزارشگران اختصاصی رشته های مختلف 
مسابقات را برای بینندگان گزارش خواهند کرد. 
ضمن اینکه گزارش مسابقات کشتی آزاد و فرنگی را 
هادی عامل، گزارشگر کشتی کشورمان مستقیما از 
سالن محل برگزاری مسابقه در توکیو انجام خواهد 
داد. پخش برنامه المپیک 2۰2۰ همزمان با شروع 
این مسابقات روزانه از حدود ساعت ۴و3۰ دقیقه 
صبح به وقت تهران تمامی مسابقات ورزشکاران و 
تیم های اعزامی کشورمان به طورکامل زنده پخش 
خواهد شد و این روند تا پایان رقابت های روز یعنی تا 
حدود ساعت ۱۷ ادامه می یابد. همچنین در ساعات 
انتهایی شب حدود ساعت 23و3۰ دقیقه یک برنامه 
حدود ۱۰۰ دقیقه ای با بخش های مختلف شامل 
آیتم های تولیدی، گزارش های مختلف و مرتبط های 
لایت روزانه، همراه با حضور مهمانان و کارشناسان 
مختلف پخش خواهد شد. ضمن اینکه هر شب و به طور 
مستمر در این برنامه ارتباط مستقیم تصویری با دفتر 
توکیو برقرار شده و آخرین گزارش ها و تصاویر رقابت 
توسط گروه اعزامی به المپیک پخش خواهد شد. 
برنامه »المپیک2۰2۰« توسط پیمان قانع طراحی 
و اجرا می شود. این دکور در استودیو ۱۱ سازمان 
صداوسیما روی آنتن می رود. همچنین در این برنامه 
موسیقی های اختصاصی هنرمندانی همچون حجت 
اشرف زاده که منحصرا برای استفاده در المپیک 
2۰2۰ تولید و اجرا کرده اند، پخش خواهد شد. اولین 
قسمت این برنامه روز جمعه )اول مردادماه( همزمان 
با آغاز المپیک و مراسم افتتاحیه از شبکه سه سیما 

پخش خواهد شد.

شامگاه سه شنبه 22 تیرماه و در قسمت 
جدید »خندوانه« که با اجرای رامبد جوان از 
شبکه نسیم روی آنتن رفت، این برنامه با حال و 
هوایی تئاتری آغاز شد. در ابتدای برنامه رامبد 
جوان به مناسبت 22 تیر و سالگرد درگذشت 
حمید سمندریان از تاثیرگذارترین هنرمندان 
تئاتر معاصر ایران یادی از این هنرمند فقید 
تئاتر کرد و گفت: سالگرد درگذشت استاد 
بزرگ حمید سمندریان است، ایشان از بزرگان 
تئاتر مملکت است، روح شان شاد. وی در 
ادامه سخنان خود یادآور شد: به این مناسبت 
و به مناسبت کرونا باید بگویم که بچه های 
تئاتر طی یکسال ونیم گذشته خیلی خیلی 
زیاد آسیب دیدند. به دلیل تعطیلی تئاترها و 
تعطیلی کارشان که هیچ کار دیگری نمی توانند 
بکنند، خیلی  از آنها خانه نشین شدند و این 
آسیب بزرگی هم از نظر مالی و هم از نظر روحی 
است. اینکه یک پدر، یک مادر یا جوانی که برای 
خود برنامه ریزی کرده و خانواده خود را اداره 
می کند و یکدفعه شغل خود را از دست می دهد، 
خیلی خیلی جای تاسف دارد. »جوان« سپس 
خطاب به مخاطبان تلویزیونی برنامه »خندوانه« 
اظهارکرد: از همه خواهش می کنم، خواهش 
می کنم و با تاکید خواهش می کنم که به محض 
بازشدن سالن های تئاتر حتما از تئاترها استقبال 
کنید و حتما تئاترها را ببینید زیرا بچه های 
تئاتر غیراز اینکه به حمایت نیاز دارند، مطمئنا 
شوری که شما برای شان هدیه می برید را با تمام 

جان شان دریافت می کنند و بدانید آنها هم 
با تمام قدرت و قوا و توانایی شان روی صحنه 
می آیند چون یکسال ونیم این انرژی جمع 
شده و می خواهند عالی باشند. مطمئنا بهترین 
میزبانی و پذیرایی را از شما خواهند کرد. مجری 
برنامه »خندوانه« در ادامه خطاب به هنرمندان 
تئاتر، افزود: دوستان تئاتری من، عزیزان تئاتری، 
من هم به نوبه خودم به عنوان عضوی کوچک از 
جامعه تئاتر، سینما و تلویزیون عشق و درود 
خودم را نثارتان می کنم و امیدوارم تئاتر هرچه 
زودتر دوباره رونق بگیرد. این هنرمند عرصه 
تئاتر، سینما و تلویزیون تاکید کرد: واقعا 
تماشای تئاتر به عمر آدم اضافه می کند. من 
هر وقت به تماشای تئاتر نشسته ام تا مدت ها مزه 
آن تئاتر در خیال و جانم بوده و لذتش را برده ام. 
امیدوارم زودتر این مشکلات حل شود. جوان در 
ادامه بخش ابتدایی شادی برنامه را به تئاتری ها 
و همچنین خبرنگاران محیط زیست تقدیم کرد 
و گفت: شادی برنامه را تقسیم بکنیم به همه 
تئاتری های عزیز ایران که واقعا به شعور، فرهنگ 
و باورهای درست اجتماعی، خانوادگی و انسانی 
همه ما اضافه می کنند. وی در پایان سخنان خود 
در این بخش از برنامه »خندوانه« تصریح کرد: 
تئاتر جای بسیار مقدس و فوق العاده ای است و 
امیدوارم صحنه اش همیشه پررونق و چراغش 
روشن باشد و بچه های تئاتر بدرخشند و ما هم 
به عنوان مخاطب شان همیشه تئاتر را ببینیم و 

لذت ببریم و برای شان ایستاده کف بزنیم.

مجید اخشابی خواننده، آهنگساز و  نوازنده 
خوب کشورمان مهمان تلفنی برنامه صباهنگ 
رادیو صبا شد. وی در پاسخ به مهبد قناعت 
پیشه مجری برنامــه دربــاره اینکه چطور 
شما توانستید همزمان خواننده، نوازنده و 
آهنگساز شوید؟ گفت: مــن در کـودکی از 
گروه دانش آموزانی بودم که کتاب هایم را 
جلد می کردم حتی دو جلد و برای تمام وقت 
فراغت برنامه ریزی شده بود. در ادامه وی در 
پاسخ به این سوال که شما موسیقی را از کجا 
شروع کردید، افزود: در کودکی یکی از دوستان 
پدرم که نوازنده سنتور بود مهمان ما بود، 
من بعداز دیدن نوازندگی سنتور به این ساز 
علاقه مند شدم و تلاش کردم با وسایل اولیه، 
خودم سنتور بسازم و بنوازم که بعداز این پدر 

و مادرم متوجه استعداد و علاقه ام شدند و 
من وارد این مسیر شدم. وی در پاسخ سوال 
مخاطبان برنامه صباهنگ که چرا خواندن 
شعر برخی از ترانه های شما آنقدر سخت است؛ 
تصریح کرد: در کارهای جدیدم تراکم بالایی از 
حروف و کلمات در مقطع زمانی کوتاه را هدف و 
سبک جدید خود قرار دادم که کار سختی است، 
البته این در موسیقی رپ انجام می شود ولی 
به صورت ساده خوانده می شود در صورتی که 
در این ترانه همراه کلمات باید آهنگ و آواز 
نیز اضافه شود که کار مشکل تری است. مجید 
اخشابی در پایان گفت که در موسیقی حرفه ای 
باید کار جدید با کارهای قبلی متفاوت باشد که 
با  این سبک و روش  برخی از مخاطبان ارتباط 
برقرار می کنند و کار برایشان جذاب تر می شود.

شادی »خندوانه« به اهالی تئاتر تقدیم  شد

ادای دین به »حمید سمندریان«

مجید  اخشابی: 

ترانه کارهای جدیدم سخت است

»چراغیپور«در
سریال»جیران«

جزئیات ویژه برنامه شبکه 3 برای المپیک
اعزام  »خیابانی« به  »توکیو«

در نشست خبری »کن« مطرح شد

روایت »اصغر فرهادی« از مضامین  فیلم هایش


